
Mondelinge vragen SP inzake afslag A9-Heiloo 
 
voor de vergadering Provinciale Staten van Noord-Holland  -  maandag 14 december 2020 
 
 
De fractie van SP vraagt uw aandacht voor het volgende. 
 
In het kader van het infrastructureel mobiliteitsproject “Afslag A9 – Heiloo” werden wij enkele weken 
geleden geconfronteerd met het politieke feit, dat het College van B & W van de gemeente Heiloo de 
meerderheidssteun in de gemeenteraad kwijt is geraakt. De gemeente Heiloo is trekker van het 
project. 
 

Al lange tijd deelt de fractie van de SP, overigens samen met andere fractie in dit huis, haar ernstige 
zorgen over dit project an sich en tevens over de wankele financiering van de afslag met GS. 
 

Wat ons betreft zijn nut en noodzaak van de afslag nooit daadwerkelijk aangetoond en kunnen 
argumenten die worden aangevoerd steeds in twijfel worden getrokken. Natuurlijk zijn er partijen 
die graag de afslag willen zien aangelegd, maar argumenten blijven vaag en alternatieven blijven in 
beeld. 
 

Intussen steeg het beschikbaar gestelde krediet voor dit project. De deelnemende gemeenten 
tastten steeds dieper in de buidel, en de provincie ging daar tot op heden steeds in mee.  
Tot de val van de Heiloose coalitie – sinds enkele weken is de weg naar alsmaar stijgende budgetten 
voor dit project versperd door de bestuurscrisis in deze gemeente. 
 
Ons bereikten afgelopen dagen zorgelijke berichten over de stand van zaken.  
Hierover willen we GS de volgende vragen stellen. 
 

1. Heeft GS, in de persoon van gedeputeerde Olthof, onlangs – na het ontstaan van de 
bestuurscrisis en na onze vragen tijdens de laatste commissievergadering M&B – een 
gesprek gevoerd met belanghebbende partijen in het plangebied over de ontstane situatie 
rond de financiering van de afslag A9-Heiloo? 
Zo ja: wanneer heeft dit gesprek plaatsgevonden en wie waren hierbij betrokken? 

 
De berichten die ons bereikten spreken van:  
 

“Olthof heeft van zijn kant gezegd dat het project de verantwoordelijkheid van alle deelnemende 
partijen is en dat het project robuust en conservatief is begroot en er niet snel nadere 
kostenoverschrijdingen te verwachten zijn. Hij heeft ook enkele handreikingen gedaan”. 
 

2. Waarop baseert gedeputeerde Olthof de uitspraak ‘het project is robuust en conservatief 
begroot’? 

 

3. De afgelopen jaren is het krediet alsmaar verhoogd, op basis van besluiten in de 
deelnemende gemeenten. Waarop baseert de gedeputeerde de aanname dat ‘er niet snel 
nadere kostenoverschrijdingen te verwachten zijn’? 

 

4. Wat zijn de handreikingen die de gedeputeerde volgens de bron heeft gedaan? 
En: welke rol spelen PS in de verantwoording van deze handreikingen? 
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